

麗悅酒店住客尊享:午餐套餐 Exclusive Lunch Set for Cosmo Hotel Guests

李師傅精選點心拼盆 Chef Li's Deluxe Dim Sum Combination

脆皮醬香煎腸粉 Pan-fried Rice Rolls with Homemade Sauce

> 帝福樓餃子湯 Wonton soup in DI FU LOU style

蒜蓉炒時蔬 Wok-fried Seasonal Vegetable with Garlic

豉油皇龍鬚銀芽炒麵 Fried Noodles with Squid in Premium Soya Sauce

每位港幣 128 元 另加收 10%服務費

HK\$128 + 10% service charge per person

麗悅住客可憑酒店房卡於午餐時段(中午12時至下午2時30分)以上述優惠價格享用此 午餐套餐,並需通過WhatsApp或致電+852 6220 6435提前預訂。 優惠期由即日起至2026年12月31日,優惠不能與其他折扣或優惠同時使用。如閣下對任 何食物有過敏反應,請與服務員聯絡。

Cosmo Hotel guests can enjoy this lunch set at the promotional price during lunch hours (12:00 PM to 2:30 PM) by presenting their room key and making an advance reservation via WhatsApp or by calling +852 6220 6435. This promotion is valid until December 31, 2026, and cannot be combined with other offers. Please inform your server of any food-related allergies.



麗悅酒店住客尊享:晚餐套餐

Exclusive Dinner Set for Cosmo Hotel Guests

李師傅精選拼盤

Chef Li's Deluxe Combination

酸辣海鮮羹

Hot and Sour Seafood Broth

遠年陳皮欖角炒斑球

Wok-fried Garoupa Fillet with Dried Tangerine Peel and Olive

鮮果咕嚕肉

Sweet and Sour Pork with Pineapple

瑶柱蛋白炒飯

Fried Rice with Conpoy, Egg White and Vegetables

每位港幣 198 元 另加收 10%服務費

HK\$198 + 10% service charge per person

麗悅住客可憑酒店房卡於晚餐時段 (晚上 6 時至晚上 9 時 30 分) 以上述優惠價格享用此晚餐套餐,並需通過 WhatsApp 或致電+852 6220 6435 提前預訂。 優惠期由即日起至 2026 年 12 月 31 日,優惠不能與其他折扣或優惠同時使用。如閣下對任 何食物有過敏反應,請與服務員聯絡。

Cosmo Hotel guests can enjoy this dinner set at the promotional price during dinner hours (6:00 PM to 9:30 PM) and making an advance reservation via WhatsApp or by calling +852 6220 6435. This promotion is valid until December 31, 2026, and cannot be combined with other offers. Please inform your server of any food-related allergies.